
Protokół Nr II/24 

z II sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 29 maja 2024 r. 

w Miejskim Domu Kultury w Zduńskiej Woli przy Placu Wolności 26  

(sala obrad Rady Miasta)  

w godz. 9.00 – 16:11.  

 

Ustawowa liczba radnych    - 21  

Obecni na sesji radni                                     - 20 

(radni, którzy podpisali listę obecności) 

    

1. Bladowski Wojciech     

2. Dutkiewicz Andrzej     

3. Goldman Łukasz      

4. Jarosławska Joanna     

5. Jaśkiewicz Agnieszka      

6. Kędzierska Magdalena      

7. Kmiecik Dariusz      

8. Kosińska-Graf Renata     

9. Krata Jacek       

10. Kurzawa Jarosław     

11. Lewandowski Marek     

12. Marszałek Ewa      

13. Mazurkiewicz Dawid      

14. Pacelt Piotr       

15. Pohl  Tomasz      

16. Radwańska Zenobia      

17. Rybka Marcin       

18. Siemienkowicz Tomasz         

19. Wlazło Kacper       

20. Ziółkowska Jadwiga   

 

Nieobecny na sesji radny: 

Synowiec Adam        

 

W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, radca 

prawny Urzędu Miasta Bartosz Marchel, radca prawny Urzędu Miasta Monika Witczak, dyrektorzy 

biur Urzędu Miasta, dyrektorzy miejskich jednostek organizacyjnych, prezesi miejskich spółek 

komunalnych, przedstawiciele lokalnych środków masowego przekazu oraz zaproszeni goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl otworzył sesję Rady Miasta Zduńska Wola.  

Stwierdził, że na sali jest obecnych 19 radnych, wobec tego podjęte na sesji uchwały będą 

prawomocne i obowiązujące. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił radnych o zalogowanie się do systemu 

eSesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował zebrane na sesji osoby, iż zgodnie 

z § 53 ust. 1 Statutu Miasta Zduńska Wola „Radni oddają swoje głosy poprzez podniesienie ręki 

przy równoczesnym wykorzystaniu systemu elektronicznego, który umożliwia sporządzenie  

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych”. 
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Na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Zduńska Wola. 

 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola. Pełna informacja 

dotycząca ochrony danych i ich przetwarzania jest wywieszona na drzwiach wejściowych na salę 

obrad Rady Miasta.  

 

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy 

powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta.”. 

 

Punkt 2 

Ustalenie  porządku dziennego obrad. 

 

Radni Rady Miasta otrzymali proponowany porządek obrad. Przewodniczący Rady Miasta 

Tomasz Pohl poinformował, że w tym momencie Rada Miasta przystąpi do ustalenia porządku obrad 

II sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali w informatorze 

eSesji: 

1) nowy projekt uchwał w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 28/24 

z dnia 24.05.2024 r.); 

2) nowy projekt uchwał w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 29/24 

z dnia 27.05.2024 r.).  

 

 W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięli: radny Wojciech Bladowski w sprawie 

umieszczenia w porządku obrad punktu „Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta 

Miasta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji”; radny Marcin Rybka, który zwrócił się  

z prośbą o przekazywanie radnym tej informacji na co najmniej 24 godziny przed sesją, ponadto 

radny zwrócił się z zapytaniem, czy porządek obrad został zaktualizowany o nowe projekty uchwał, 

które radni otrzymali.  

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, który poinformował, że radni będą 

otrzymywać informację międzysesyjną dzień przed sesją, ta sytuacja jest wyjątkowa, z uwagi na jego 

wczorajszą nieobecność, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który wyjaśnił procedurę 

wprowadzania uchwał, które radnym zostały przekazane pomiędzy wysłaniem porządków obrad,  

a dniem sesji.   

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 9a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2024 r. (druk nr 28/24 z dnia 24.05.2024 r.).”. 

 

Radny Marcin Rybka zwrócił się z prośbą o nie wprowadzanie tego punktu do porządku 

obrad.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że właśnie w tej sprawie będzie 

przeprowadzane głosowanie, jeżeli radny nie zgadza się z wprowadzaniem punktu do porządku obrad 

powinien głosować „przeciw”.  
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Radny Marcin Rybka zapytał czy może uzasadnić swój wniosek o nie wprowadzanie tego 

punktu do porządku obrad.  

 

W wyniku dyskusji głos zabrał radca prawny Bartosz Marchel, który poparł zdanie 

Przewodniczącego Rady Miasta Tomasza Pohla, że to o co wnioskuje Pan radny wyczerpuje się  

w pierwotnym wniosku, o wprowadzenie punktu do porządku obrad. Radny może wyrazić swoje 

zdanie, dlaczego wprowadzenie tego punktu do porządku obrad jest nieuzasadnione.  

 

Radny Marcin Rybka uzasadnił dlaczego jego zdaniem wprowadzanie tej uchwały do 

porządku obrad jest nieuzasadnione. Radny zapytał, czy podjęte zostały czynności, które pozwoliły 

na uzyskanie niższych ofert w przetargu.  

 

W dyskusji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, radny Marcin Rybka.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał, że merytoryczna dyskusja nad 

projektem uchwały powinna być przeprowadzona we właściwym punkcie porządku obrad, natomiast 

teraz Rada Miasta powinna wrócić do wprowadzania zmian w porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 9a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2024 r. (druk nr 28/24 z dnia 24.05.2024 r.).”.  

 

Głos zabrał radny Dawid Mazurkiewicz, który poprosił o umożliwienie wyrażania swojego 

zdania radnym. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że omawiany projekt uchwały 

był przedmiotem obrad komisji i zaopiniowany został pozytywnie.  

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora odniósł się do upublicznienia informacji o przetargu.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zabrał głos w sprawie dyscyplinowania radnych przez 

Prezydenta Miasta. 

 

W dalszej dyskusji nad procedurą przeprowadzania przetargów głos zabrali: radny Marcin 

Rybka i Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

Radny Andrzej Dutkiewicz zabrał głos w sprawie prowadzenia obrad przez 

Przewodniczącego Rady Miasta i sposobu udzielania przez niego głosu.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie wprowadzenie do 

porządku obrad punktu 9a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 28/24 z dnia 24.05.2024 r.).”. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 9a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 28/24 z dnia 24.05.2024 r.).”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

  Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 9b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2024 r. (druk nr 29/24 z dnia 27.05.2024 r.).” i poddał pod głosowanie zmianę w porządku 

obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 9b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 29/24 z dnia 27.05.2024 r.).”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

PRZECIW (5) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

  Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 

 

 Ponadto Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali nowe wersje: 

1) projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 16/24  

z dnia 28.05.2024 r.); 

2) projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 23/24 z dnia 27.05.2024 r.). 

 

Porządek obrad został ustalony.  

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że w dniu wczorajszym Kapituła Nagrody 

Polskiej Agencji Prasowej, której patronatu udziela Ministerstwo Funduszy i Polityki Regionalnej, 

Ministerstwo Rozwoju, Ministerstwo Administracji i Spraw Wewnętrznych, jak również Związek 

Miast Polskich, Związek Gmin Polskich, Związek Miasteczek Polskich, Związek Powiatów, 

przyznała Zduńskiej Woli nagrodę „Innowacyjny Samorząd”, za wprowadzenie pilotażu nauki 
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programowania w klasach IV-VI. To już druga taka nagroda dla naszej gminy, poprzednio w roku 

2022 Miasto otrzymało ją za aplikację „Stop smog”. 

  

Prezydent Miasta Konrad Pokora podziękował Dyrektor Biura Edukacji, Sportu  

i Spraw Społecznych Katarzynie Chwiałkowskiej, która koordynowała cały proces oraz 

nauczycielom informatyki, którzy podjęli się tego zadania.  

  

Głos w sprawie zabrała Dyrektor Biura Edukacji, Sportu i Spraw Społecznych Katarzyna 

Chwiałkowska, która podziękowała za włożony trud w realizację tego zadania dyrektorom szkół, 

nauczycielom informatyki oraz uczniom.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli pn. „Analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w 2023 roku – Miasto Zduńska Wola”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 16/24 z dnia 28.05.2024 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 21/24 z dnia 21.05.2024 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 22/24 z dnia 21.05.2024 r.).  

9a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 28/24 z dnia 24.05.2024 r.).  

9b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 29/24 z dnia 27.05.2024 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 23/24 z dnia 27.05.2024 r.).  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej (druk nr 10/24 z dnia  

16.05.2024 r.).  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 11/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 17/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej oraz przyznanie dzierżawcy pierwszeństwa w nabyciu (druk nr 12/24 z dnia 

17.05.2024 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 

współużytkowników wieczystych (druk nr 13/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego zasady udzielania dotacji celowych na dofinansowanie wymiany pieców 

węglowych na ekologiczne źródła ogrzewania, tryb postępowania w sprawie ich udzielania  

i sposób ich rozliczania (druk nr 24/24 z dnia 21.05.2024 r.). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie cen jednorazowych biletów oraz karnetów wstępu dla 

osób korzystających z kompleksu basenów zlokalizowanych przy ul. prof. dr. Tadeusza 

Kobusiewicza 2-18 w Zduńskiej Woli (druk nr 14/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości oraz warunków częściowego zwolnienia 

z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
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przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat (druk  

nr 15/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Zduńska Wola oraz określenia 

granic ich obwodów (druk nr 20/24 z dnia 20.05.2024 r.). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

radnych Rady Miasta Zduńska Wola (druk nr 25/24 z dnia 21.05.2024 r.).  

21. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie stawek za korzystanie z pojazdu 

samochodowego nie będącego własnością Miasta przez radnego do celów służbowych (druk  

nr 26/24 z dnia 21.05.2024 r.).  

22. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie diet dla radnego Rady Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 27/24 z dnia 21.05.2024 r.). 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważniania Wiceprzewodniczących Rady Miasta 

(druk nr 19/24 z dnia 17.05.2024 r.).  

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Zduńska 

Wola (druk nr 18/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

25. Sprawozdanie w sprawie gospodarowania mieniem komunalnym za okres od dnia  

01.01.2023 r. do dnia 31.12.2023 r.  

26. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola zadania  

pn. „Zakup autobusów elektrycznych wraz z niezbędną infrastrukturą na potrzeby 

ekologicznego transportu publicznego przez MPK Sp. z o. o. w Zduńskiej Woli”.” 

27. Informacja Przewodniczącą Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

28. Sprawy różne. 

29. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

30. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

Punkt 3  

Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż protokół I sesji Rady Miasta 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem programu eSesja  

i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl  

zapytał, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z I sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 
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 Protokół został przyjęty.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

weszli: 

 

1) radny Andrzej Dutkiewicz; 

2) radny Łukasz Goldman; 

3) radna Agnieszka Jaśkiewicz.  

 

Radni wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji Uchwał.   

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Przewodniczącym Komisji Uchwał został radny Łukasz Goldman. 

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie. 

 

 W punkcie głos zabrał Pan Andrzej Stasiak w sprawie: budowy kortów tenisowych – ściany 

tenisowej, budowy kortów tenisowych na Osiedlu Południe. Pan Andrzej Stasiak zwrócił się z prośbą 

o umożliwienie mu wglądu w dokumentację i przebieg realizacji namiotu tenisowego (łukowego)  

na terenie MOSiR-RELAX w Zduńskiej Woli przy ulicy prof. Kobusiewicza oraz z prośbą  

o umożliwienie mu wglądu w dokumentację dotyczącą budowy dwóch kortów tenisowych na Osiedlu 

Południe w Zduńskiej Woli.   

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora zabrał głos w sprawie poprzedniego wniosku 

obywatelskiego Pana Andrzeja Stasiaka w sprawie złożonego do prokuratury zawiadomienia  

o możliwości popełnienia przestępstwa w zakresie niegospodarności przy budowie ścianki tenisowej. 

Do Urzędu Miasta wpłynęła informacja, że prokuratura odmówiła wszczęcia sprawy nie dopatrując 

się znamion przestępstwa. Prezydent Miasta zapytał, czy Pan Andrzej Stasiak jest gotów w związku 

z tym przeprosić Zastępcę Prezydenta Miasta Pawła Szewczyka.  

 

 Pan Andrzej Stasiak poinformował, że w tej sprawie złożył zażalenie.  
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 Radny Andrzej Dutkiewicz zaproponował zmianę regulaminu tak, aby dyskusja nad 

wnioskiem obywatelskim odbywała się od razu, a nie w sprawach różnych.    

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że taki sposób procedowania „Wniosków 

obywatelskich” został wprowadzony w roku 2018 r. głosami radnych Prawa i Sprawiedliwości.  

 

Punkt 6 

Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Zduńskiej Woli pn. „Analiza stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w 2023 roku – Miasto Zduńska Wola”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 

 W dyskusji głos zabrali: radny Dawid Mazurkiewicz, radny Piotr Pacelt; radny Andrzej 

Dutkiewicz, radny Jacek Krata, radny Wojciech Bladowski, radny Marcin Rybka, radny Andrzej 

Dutkiewicz, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska, Przewodniczący Rady Miasta 

Tomasz Pohl, radna Zenobia Radwańska.  

 

 Wyjaśnień udzielił Komendant Powiatowy Policji w Zduńskiej Woli insp. Robert Krawczyk. 

Komendant zabrał głos w sprawie współpracy z Miastem Zduńska Wola oraz w sprawie 

zwiększonego zagrożenia narkotykowego.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora podziękował Komendantowi Powiatowemu Policji  

w Zduńskiej Woli insp. Robertowi Krawczykowi za współpracę. Złożył również podziękowania  

za współpracę wszystkim pracownikom Komendy szczególnie za współpracę ze Strażą Miejską.  

 

 Rada Miasta zapoznała się ze sprawozdaniem Komendanta Powiatowego Policji  

w Zduńskiej Woli pn. „Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w 2023 roku – Miasto 

Zduńska Wola”. 

 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 16/24 z dnia 28.05.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału (Komisje opiniowały druk z dnia 

17.05.2024 r.).  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 



9 

 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora przekazał, że radnym przesłano nową wersję projektu 

uchwały, w którym mowa jest o przekazaniu środków na tężnię solankową, nie zaś na plac zabaw  

na Osiedlu 1000-lecia (błąd pisarski). 

  

W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Goldman; radny Jacek Krata; radny Piotr Pacelt; 

radny Dawid Mazurkiewicz; radny Andrzej Dutkiewicz; radny Jacek Krata; radny Andrzej 

Dutkiewicz; Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl; radny Tomasz Siemienkowicz; radny 

Łukasz Goldman; radny Dariusz Kmiecik; radny Dawid Mazurkiewicz; radny Dariusz Kmiecik; 

radna Magdalena Kędzierska; radny Wojciech Bladowski; radny Dawid Mazurkiewicz; 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jarosław Kurzawa, radny Łukasz Goldman, Wiceprzewodniczący 

Rady Miasta Jarosław Kurzawa, radny Marcin Rybka, radny Piotr Pacelt, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miasta Joanna Jarosławska, radny Marcin Rybka, radna Magdalena Kędzierska, radny Dariusz 

Kmiecik.  

   

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk, Komendant Straży Miejskiej Zbigniew Szulada.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 16/24 z dnia 28.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (4) 

Wojciech Bladowski, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/10/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 

2024 r. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl ogłosił 15-minutową przerwę w obradach.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wznowił obrady stwierdzając kworum.  

 

 

 

 

 



10 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 21/24 z dnia 21.05.2024 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

W punkcie głos zabrała radna Agnieszka Jaśkiewicz.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk  

nr 21/24 z dnia 21.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/11/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 22/24 z dnia 21.05.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   
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W dyskusji udział wzięli: radny Kacper Wlazło, radny Jacek Krata, radny Łukasz Goldman.  

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk  

nr 22/24 z dnia 21.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/12/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 9a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 28/24 z dnia 24.05.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

W dyskusji udział wzięli: radny Marcin Rybka, radny Piotr Pacelt.  

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 28/24 z dnia 24.05.2024 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (5) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/13/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 

 

Punkt 9b 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

(druk nr 29/24 z dnia 27.05.2024 r.). 

 

W punkcie głos zabrał radny Marcin Rybka.  

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk  

nr 29/24 z dnia 27.05.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/14/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2024 r. 
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Punkt 10  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 23/24 z dnia 27.05.2024 r.).  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału (Komisje opiniowały druk z dnia 

21.05.2024 r.). 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 23/24 z dnia 27.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/15/24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej (druk nr 10/24 z dnia  

16.05.2024 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   
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Radca prawny Monika Witczak poinformowała, że pomiędzy przygotowaniem projektu 

uchwały a dniem sesji pojawił się nowy publikator ustawy o samorządzie gminnym, poprosiła  

o dodanie po pozycji 609 pozycji 721. 

  

W punkcie głos zabrał radny Wojciech Bladowski.  

 

 Wyjaśnień udzieliła Dyrektor Biura Dochodów Małgorzata Mielczarkowska.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę 

prawnego, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej (druk nr 10/24 z dnia 16.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/16/24 w sprawie opłaty prolongacyjnej. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 11/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 11/24  

z dnia 17.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/17/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 17/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 17/24  

z dnia 17.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 
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Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/18/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej oraz przyznanie dzierżawcy pierwszeństwa w nabyciu (druk nr 12/24 z dnia 

17.05.2024 r.). 

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, w tytule 

dokumentu wyraz „dzierżawcy” należy zastąpić wyrazem „najemcy”. Zmiana zgłoszona była 

również na obu Komisjach. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

W dyskusji udział wzięli: radny Marcin Rybka, Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl, 

radny Wojciech Bladowski. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta Konrad 

Pokora.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał wraz z autopoprawką, przystąpiła  

do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej 

oraz przyznanie najemcy pierwszeństwa w nabyciu (druk nr 12/24 z dnia 17.05.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (3) 

Wojciech Bladowski, Jacek Krata, Marcin Rybka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dawid Mazurkiewicz 
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NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/19/24 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości zabudowanej oraz przyznanie najemcy pierwszeństwa w nabyciu. 

 

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

na rzecz współużytkowników wieczystych (druk nr 13/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

 

          Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że pełna wersja  

(bez anonimizacji) tego projektu uchwały została radnym przekazana w informatorze eSesji. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 

współużytkowników wieczystych (druk nr 13/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dutkiewicz, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz 

Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Pacelt, Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/20/24 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości na rzecz współużytkowników wieczystych. 
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Punt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego zasady udzielania dotacji celowych na dofinansowanie wymiany pieców 

węglowych na ekologiczne źródła ogrzewania, tryb postępowania w sprawie ich udzielania  

i sposób ich rozliczania (druk nr 24/24 z dnia 21.05.2024 r.). 

 

  

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego 

zasady udzielania dotacji celowych na dofinansowanie wymiany pieców węglowych na ekologiczne 

źródła ogrzewania, tryb postępowania w sprawie ich udzielania i sposób ich rozliczania  

(druk nr 24/24 z dnia 21.05.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Tomasz Pohl, Zenobia 

Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Pacelt, Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/21/24 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 

Regulaminu określającego zasady udzielania dotacji celowych na dofinansowanie wymiany pieców 

węglowych na ekologiczne źródła ogrzewania, tryb postępowania w sprawie ich udzielania i sposób 

ich rozliczania. 

 

Punkt 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie cen jednorazowych biletów oraz karnetów wstępu 

dla osób korzystających z kompleksu basenów zlokalizowanych przy ul. prof. dr. Tadeusza 

Kobusiewicza 2-18 w Zduńskiej Woli (druk nr 14/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  
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o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

W dyskusji udział wzięli: radny Dawid Mazurkiewicz, radna Jadwiga Ziółkowska, radny 

Marcin Rybka, radny Piotr Pacelt, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska, radny 

Andrzej Dutkiewicz, radna Magdalena Kędzierska, Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl, 

radny Łukasz Goldman, radny Marcin Rybka, radny Wojciech Bladowski, radny Dawid 

Mazurkiewicz, radny Dariusz Kmiecik, radny Marcin Rybka.  

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Zduńskiej Woli Magdalena Kazek, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie cen jednorazowych biletów oraz karnetów wstępu dla osób 

korzystających z kompleksu basenów zlokalizowanych przy ul. prof. dr. Tadeusza Kobusiewicza  

2-18 w Zduńskiej Woli (druk nr 14/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, 

Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Kmiecik 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/22/24 w sprawie cen jednorazowych biletów oraz 

karnetów wstępu dla osób korzystających z kompleksu basenów zlokalizowanych przy  

ul. prof. dr. Tadeusza Kobusiewicza 2-18 w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 18  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości oraz warunków częściowego zwolnienia 

z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat (druk  

nr 15/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  
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o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Radca prawny Monika Witczak poinformowała o konieczności dokonania zmiany w projekcie 

uchwały ogłoszone zostały bowiem nowe teksty jednolite ustawy o finansowaniu zadań oświatowych 

– Dz. U. z 2024 r. poz. 754 oraz ustawy – Prawo oświatowe – Dz. U. z 2024 r. 737. 

  

Radny Marcin Rybka zabrał głos w sprawie kolejnych podwyżek dla zduńskowolskich rodzin.  

 

Do wypowiedzi odniósł się Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę 

prawnego, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wysokości oraz warunków częściowego zwolnienia z opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym  

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat (druk nr 15/24 z dnia 

17.05.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

 

 

PRZECIW (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/23/24 w sprawie wysokości oraz warunków częściowego 

zwolnienia z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl ogłosił 15-minutową przerwę w obradach.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wznowił obrady stwierdzając kworum.  
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Punt 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Zduńska Wola oraz określenia 

granic ich obwodów (druk nr 20/24 z dnia 20.05.2024 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Zduńska Wola oraz określenia granic ich obwodów 

(druk nr 20/24 z dnia 20.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/24/24 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Zduńska Wola oraz określenia 

granic ich obwodów. 

 

Punkt 20  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

radnych Rady Miasta Zduńska Wola (druk nr 25/24 z dnia 21.05.2024 r.).  

 

 W punkcie głos zabrał radny Piotr Pacelt.  

 

 Radny Piotr Pacelt złożył wniosek w sprawie zmiany treści § 3 ust. 1, 2 i 3 w postaci ustalenia 

potrąceń na 5% diety, radny podał uzasadnienie.  

  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany treści par. 3 ust. 1, 2 i 3 w postaci ustalenia potrąceń na 5% diety.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Wniosek przeszedł.  

 

Dalszej dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał wraz ze zmianą wynikającą  

z przegłosowanego wniosku, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 

Rady Miasta Zduńska Wola (druk nr 25/24 z dnia 21.05.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

  

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/25/24 w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 21 

Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie stawek za korzystanie z pojazdu 

samochodowego nie będącego własnością Miasta przez radnego do celów służbowych (druk  

nr 26/24 z dnia 21.05.2024 r.).  

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  
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po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie stawek za korzystanie z pojazdu 

samochodowego nie będącego własnością Miasta przez radnego do celów służbowych (druk nr 26/24 

z dnia 21.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/26/24 uchylającą uchwałę w sprawie stawek  

za korzystanie z pojazdu samochodowego nie będącego własnością Miasta przez radnego do celów 

służbowych. 

 

Punkt 22 

Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie diet dla radnego Rady Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 27/24 z dnia 21.05.2024 r.). 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie diet dla radnego Rady Miasta Zduńska 

Wola (druk nr 27/24 z dnia 21.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 
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 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/27/24 uchylającą uchwałę w sprawie diet dla radnego 

Rady Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 23 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważniania Wiceprzewodniczących Rady Miasta 

(druk nr 19/24 z dnia 17.05.2024 r.).  

 

 Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska przekazała, że Rada Miasta w § 1 powinna wskazać 

kolejność Wiceprzewodniczących, a następnie poddać pod głosowanie projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował następującą kolejność – 

Wiceprzewodnicząca Joanna Jarosławska, a następnie Wiceprzewodniczący Jarosław Kurzawa, taką 

kolejność w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej poparł jego Przewodniczący Piotr Pacelt.  

 

 Innych propozycji nie zgłoszono.  

   

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie upoważniania Wiceprzewodniczących Rady Miasta (druk 

nr 19/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/28/24 w sprawie upoważniania Wiceprzewodniczących 

Rady Miasta. 

 

Punkt 24 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 18/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował podwyższenie wynagrodzenia dla 

Prezydenta Miasta podając uzasadnienie.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował, aby: 

1) wynagrodzenie zasadnicze Pana Prezydenta wzrosło z  9.400 zł do 10.500 zł; 

2) dodatek funkcyjny z 3.050 zł na 3.300 zł; 

3) dodatek specjalny 3.735 zł na 4.140 zł; 

4) dodatek stażowy wzrósłby o 220 zł, co da łączną sumę 20 040 zł brutto.  

 

Radny Piotr Pacelt przekazał, że Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej będzie popierał 
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zgłoszoną propozycję oraz podał uzasadnienie takiej decyzji.  

 

Radca prawny Monika Witczak przekazała, że w projekcie uchwały należy uzupełnić 

publikator przy ustawie o pracownikach samorządowych – po pozycji 530 należy dodać  

„oraz z 2024 r. poz. 721”. 

  

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę 

prawnego, przystąpiła do głosowania. 

 

 Głos w sprawie sposobu przedstawienia projektu uchwały przez Przewodniczącego Komisji 

Uchwał zabrała Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, zaznaczając, że radni dysponują projektem 

uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 18/24 z dnia 17.05.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, 

Marcin Rybka 

NIEOBECNI (1) 

Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr II/29/24 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta 

Miasta Zduńska Wola. 

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora podziękował radnym za podjęcie uchwały i docenienie 

wykonywanej przez niego pracy.  

 

Punkt 25 

Sprawozdanie w sprawie gospodarowania mieniem komunalnym za okres od dnia  

01.01.2023 r. do dnia 31.12.2023 r.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącej Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf  

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag. 
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 Dyskusji nie podjęto.  

 

            Rada Miasta przyjęła sprawozdanie w sprawie gospodarowania mieniem komunalnym  

za okres od dnia 01.01.2023 r. do dnia 31.12.2023 r. nie wnosząc uwag.  

 

Punkt 26 

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola zadania  

pn. „Zakup autobusów elektrycznych wraz z niezbędną infrastrukturą na potrzeby 

ekologicznego transportu publicznego przez MPK Sp. z o. o. w Zduńskiej Woli”.” 

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt przybliżył radnym przebieg kontroli.  

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola zadania pn. „Zakup 

autobusów elektrycznych wraz z niezbędną infrastrukturą na potrzeby ekologicznego transportu 

publicznego przez MPK Sp. z o. o. w Zduńskiej Woli”.”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, 

Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Marcin Rybka 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec 

 

 Rada Miasta zatwierdziła stanowisko Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli  

pn. „Kontrola zadania pn. „Zakup autobusów elektrycznych wraz z niezbędną infrastrukturą  

na potrzeby ekologicznego transportu publicznego przez MPK Sp. z o. o. w Zduńskiej Woli”.”. 

 

Punkt 27  

Informacja Przewodniczącą Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał informację dotyczącą 

podejmowanych aktywności w okresie od ostatniej sesji.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, iż informacja Prezydenta Miasta 

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem Informatora  

w programie eSesja.  

 

   Radny Andrzej Dutkiewicz zaproponował przedstawianie przez Prezydenta Miasta 

informacji z prowadzonej działalności w formie ustnej.  

 

   Prezydent Miasta Konrad Pokora poprosił o pozostanie przy formie pisemnej oraz 

ewentualne zgłoszenie pytań przez radnych na sesji.   
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  Radna Jadwiga Ziółkowska zabrała głos w sprawie odczytywania przez Starostę 

Zduńskowolską informacji międzysesyjnej.  

 

  Radny Dawid Mazurkiewicz zabrał głos w sprawie przedstawiania informacji z działalności 

od ostatniej sesji podczas obrad Rady Powiatu Zduńskowolskiego przekazał, że ma nadzieję,  

że informacja w wersji papierowej będzie radnym przekazywana szybciej niż przed dzisiejszą sesją.   

 

Punkt 28 

Sprawy różne. 

 

 Radny Łukasz Goldman zaproponował poddanie pod rozwagę zmianę umiejscowienia 

kamery rejestrującej obrady Rady Miasta. W tym momencie oglądający widzą plecy Panów 

Prezydentów i Pani Sekretarz, Pani Skarbnik. Zdaniem radnego zasadnym byłoby umiejscowienie 

kamery w innym miejscu, ewentualnie zainstalowanie kamery obrotowej. Radny przekazał, że jeżeli 

temat dalej nie będzie kontynuowany złoży w tej sprawie interpelację.  

 

 Radny Łukasz Goldman zabrał głos w sprawie przekazania przez Prezydentów, jeżeli mają 

taką wiedzę, informacji na temat wystąpienia przez Elektrociepłownię do SKO sprawa dot. instalacji 

termicznego przekształcania odpadów.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora przekazał, że Urząd Miasta nie ma informacji w tej 

sprawie.  

 

 Radny Łukasz Goldman zapytał, czy Prezydent Miasta, w przypadku gdy SKO nakaże 

wydać mu pozytywną decyzję będzie się odwoływał.  

 

 Radca prawny Monika Witczak przekazała, że Prezydent Miasta jest organem w tej sprawie 

i nie może złożyć odwołania, natomiast jeżeli któraś strona byłaby niezadowolona może złożyć 

odwołanie na drogę postępowania sądowego.  

 

  Radny Łukasz Goldman zapytał, gdzie może znaleźć nagranie z rozprawy administracyjnej 

dotyczącej spalarni.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora przekazał, że nagranie było sporządzone na potrzeby 

sporządzenia protokołu.  

 

 Radny Łukasz Goldman przekazał, że podobne nagrania w innych miastach i gminach były 

upubliczniane.  

 

 Radca prawny Monika Witczak przekazała, że na początku rozprawy jej uczestnicy byli 

poinformowani, że nagranie będzie wykorzystywane tylko na potrzeby sporządzenia protokołu, więc 

nie ma możliwości upublicznienia w tym momencie nagrania.  

 

 Radny Łukasz Goldman zapytał, czy takie nagranie jest dostępne dla radnego.  

 

 Radca prawny Monika Witczak przekazała, że jej zdaniem nie, ponieważ fakt bycia radnym 

nie zmienia istoty udzielonej informacji uczestnikom rozprawy.  

 

 Radny Łukasz Goldman przekazał, że chciałby uzyskać taką informację na piśmie. 

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przekazał, że była możliwości zgłaszania 

uwag do projektu protokołu przez strony. 
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 Radny Marcin Rybka zabrał głos w sprawie liczebności oddziałów w szkołach 

zduńskowolskich. Radny zgłosił wniosek w sprawie dokonania korekt w arkuszach organizacyjnych 

tak, aby od 1 września oddziały szkolne liczyły nie więcej niż 20 dzieci.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora zaznaczył, że na poprzedniej sesji mówił o liczbie dzieci 

na poziomie 20 jako średniej.  

 

  Radny Marcin Rybka zaznaczył, że samorząd ma możliwość zorganizowania pracy szkół 

tak, aby odziały były mniej liczne, radny poprosił o znalezienie środków finansowych na ten cel.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora przedstawił dane dotyczące liczebności klas pierwszych  

w szkołach zduńskowolskich, zabrał głos również w sprawie subwencji oświatowej.  

 

 Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie wykupu działek znajdujących się na ROD.  

 

 Głos w sprawie zabrał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który przekazał  

że sprawa ta powinna zostać załatwiona na poziomie użytkownika wieczystego i użytkownik działki.  

 

 Radny Jacek Krata zapytał, czy użytkownicy działek mogą zasięgnąć w tej sprawie 

informacji w Urzędzie Miasta. 

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że mieszkańcy mogą zgłaszać 

się do Biura Gospodarki Nieruchomościami, tak aby sprawdzić sytuację prawną danej działki.  

 

 Radny Marcin Rybka przedstawił liczebność klas zduńskowolskich, z wyszczególnieniem 

najliczniejszych klas. Radny zabrał głos w sprawie poprawy jakości nauczania.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora zabrał głos w sprawie.  

 

 Radny Piotr Pacelt zabrał głos w sprawie realizacji programu wyborczego.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt zwrócił się z wnioskiem o upoważnienie 

Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli  pn. „Kontrola kompleksu basenów Zduńska Woda 

w zakresie bieżącego utrzymania obiektu – analiza kosztów stałych, dochodów podmiotu, 

zawieranych umów z podmiotami zewnętrznymi i zapewnienia bezpieczeństwa jego 

użytkowników.”; zakres kontroli:  

1) zabezpieczenie ratownicze – umowy z podmiotami zewnętrznymi bądź osobami zatrudnionymi 

przez spółkę, standardy ochrony, kwalifikacje osób, analiza zagrożeń na terenie obiektu. 

Poprosimy o wgląd w dokumentacje przetargową; 

2) utrzymanie czystości i bezpieczeństwa na terenie obiektu – umowy z podmiotami zewnętrznymi; 

3) naprawy gwarancyjne na terenie obiektu, ich liczba, rodzaj, terminowość usunięcia stwierdzonych 

usterek; 

4) dochody – analiza sprzedaży biletów w odpowiednich kategoriach zgodnie z przyjętym cennikiem. 

Zestawienie wykorzystania obiektu w ujęciu typowego tygodnia pracy. Rezerwacja torów dla 

klubów sportowych i szkółek pływackich.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

upoważnienia Komisji Rewizyjnej.  
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Głosowano wniosek w sprawie: 

upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Kontrola kompleksu basenów 

Zduńska Woda w zakresie bieżącego utrzymania obiektu – analiza kosztów stałych, dochodów 

podmiotu, zawieranych umów z podmiotami zewnętrznymi i zapewnienia bezpieczeństwa jego 

użytkowników.”  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Agnieszka 

Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Marcin Rybka, 

Kacper Wlazło 

NIEOBECNI (5) 

Renata Kosińska-Graf, Dawid Mazurkiewicz, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Jadwiga 

Ziółkowska 

 

Komisja Rewizyjna została upoważniona do przeprowadzenia kontroli  pn. „Kontrola 

kompleksu basenów Zduńska Woda w zakresie bieżącego utrzymania obiektu – analiza kosztów 

stałych, dochodów podmiotu, zawieranych umów z podmiotami zewnętrznymi i zapewnienia 

bezpieczeństwa jego użytkowników.” 

 

 Radny Wojciech Bladowski, w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość złożył 

wniosek w brzmieniu „przeprowadzania sesji Rady Miasta Zduńska Wola w filii MDK  

w Karsznicach. Sesje mogłyby się odbywać w Karsznicach raz na parę miesięcy min. 1-2 razy  

w roku”. Radny poprosił o poparcie wniosku.  

 

 Głos w sprawie miejsca przeprowadzania obrad zabrali: Przewodniczący Rady Miasta 

Tomasz Pohl,  Prezydent Miasta Konrad Pokora, Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Joanna 

Jarosławska, radca prawny Monika Witczak, radny Wojciech Bladowski, Sekretarz Miasta Izabela 

Dobrowolska, radny Piotr Pacelt, radny Wojciech Bladowski, radny Dariusz Kmiecik, radny Andrzej 

Dutkiewicz.  

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz poparł wniosek radnego Łukasza Goldmana w sprawie kamery 

na obradach sesji Rady Miasta.  

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz poprosił aby Przewodniczący Komisji odczytywali również 

wyniki głosowań przy przedstawianiu opinii Komisji.  

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz zabrał głos w sprawie organizacji punktu „Wystąpienia 

obywatelskie”, radny poprosił o zmianę regulaminu, tak aby dyskusja nad składanymi wnioskami 

przeprowadzana była w punkcie ich dotyczącym.  

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz zabrał głos w sprawie powołanej przez Prezydenta Miasta Rady 

Kobiet.  

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz zawnioskował, aby zmienić sposób podania wody na sesji, tak 

aby nie była podawana w butelkach plastikowych.  
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 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk zawnioskował do radnych o prace nad 

projektami uchwał podczas Komisji.  

 

 Radna Ewa Marszałek zabrała głos w sprawie miejsc przeprowadzania obrad Rady Miasta, 

dzielenia klas w szkołach, czytania wyników głosowania przez Przewodniczących Komisji oraz 

dostępności wyników prac Komisji w programie eSesja.  

 

 Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie prac radnych podczas Komisji.  

 

 Radny Marcin Rybka zabrał głos w sprawie prac radnych podczas obrad sesji i Komisji oraz 

dzielenia klas, które rozpoczęły już naukę.  

 

 Głos w powyższych sprawach zabrali również radny Andrzej Dutkiewicz oraz radna Ewa 

Marszałek, a także radny Marcin Rybka.  

 

 Radna Agnieszka Jaśkiewicz zabrała głos w sprawie zorganizowania właściwych połączeń  

komunikacji miejskiej do Osiedla Karsznice.  

 

 Radna Agnieszka Jaśkiewicz poinformowała, że złożyła zapytanie w sprawie udzielenia 

informacji ws. dostępności w okresie wakacyjnym boiska Orlik na terenie Osiedla Karsznice dla grup 

niezorganizowanych. Radna poprosiła o wskazanie na jakich zasadach i w jakich godzinach obiekt 

będzie dostępny. 

 

 Radna Agnieszka Jaśkiewicz przekazała, że złożyła wniosek w sprawie zamontowania 

progu zwalniającego przy Filii DK na ulicy 1 Maja przed przejściem dla pieszych (Plac Zabaw dla 

dzieci). 

 

 Radny Marcin Rybka zabrał głos w sprawie korzystania z Orlików i odpłatności za nie.  

 

 Wyjaśnień udzieliła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli 

Magdalena Kazek, która przekazała, że dzieci korzystają z Orlików bezpłatnie.  

 

 Radny Marcin Rybka poprosił o przekazanie cennika za korzystanie z Orlika.  

 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli Magdalena Kazek 

przekazała, że przedstawi radnemu taką informację na piśmie.  

 

 Radna Agnieszka Jaśkiewicz zabrała głos w sprawie godzin i dni, w których dzieci z Osiedla 

Karsznice będą mogły skorzystać z boiska.  

 

 Radny Marcin Ryba zabrał głos w sprawie cennika za korzystanie z Orlika, radny omówił 

koszty korzystania z Orlika, na postawie zarządzenia odnalezionego na stronie jednostki.  

    

 Radny Łukasz Goldman zabrał głos w sprawie zapoznawania się radnych z materiałami 

sesyjnymi.  

 

 Głos w sprawie zabrali: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, radca prawny Monika 

Witczak.  

  

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że kolejna sesja planowana jest 

na 27 czerwca 2024 r. (czwartek). 
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  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl  przypomniał radnym o konieczności złożenia 

oświadczenia majątkowego na początek kadencji – termin upływa w dniu 5 czerwca 2024 r.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przypomniał również radnym o korzystaniu  

z e-maili służbowych dla radnych, ponieważ na te emaile radni mogą otrzymywać korespondencję 

od mieszkańców. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował aby radni, którzy chcieliby pełnić 

dyżury w Urzędzie Miasta zgłaszali się do Biura Rady Miasta, a pracownicy sporządzą informację 

dla mieszkańców.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem programu 

eSesja radni otrzymali: 

 

1) pismo Towarzystwa Przyjaciół Zduńskiej Woli z dnia 16.05.2024 r., znak:  

L.dz. TPZW/25/2024 w sprawie  nadania nazwy dla placu położonego u zbiegu ulic Królewskiej 

i Żeromskiego w Zduńskiej Woli  „Skwer Jana Libsza ps. „Anatol” (1912-1944)”; 

2) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Mieście Zduńska Wola oraz Powiecie 

Zduńskowolskim na koniec kwietnia 2024 r.; 

3) pismo Prezesa  Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego Rzeczypospolitej Polskiej Pana 

Andrzeja Bełżyńskiego z dnia 21 kwietnia 2024 r., znak: 1431/35/04/2024; 

4) uchwałę Nr V/73/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia  

9 maja 2024 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Prezydenta Miasta Zduńska Wola z wykonania 

budżetu za 2023 r.; 

5) pismo Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 27 maja 2024 r., znak: SRM.013.1.2024.AS  

dot. wskazania przedstawicieli Klubów Radnych do składu Kapituły ds. opiniowania wniosków  

o przyznanie Medalu „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej Woli”;   

6) pismo  Prezydenta Miasta Zduńska Wola podpisane w  zastępstwie przez Zastępcę Prezydenta 

Miasta Pawła Szewczyka z dnia 8 maja 2024 r., znak: ESiSS.ZPS.8023.5.2024 w sprawie  

wskazania czterech przedstawicieli Rady Miasta na członków Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli.  

 

Radny Piotr Pacelt, w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, poprosił  

o wyznaczenie przez Biuro Rady Miasta harmonogramu dyżuru radnych jego Klubu.    

 

Głos w sprawie wypowiedzi na sesji Rady Miasta zabrali radny Andrzej Dutkiewicz oraz 

Prezydent Miasta Konrad Pokora, a także radny Marcin Rybka.  

 

Radny Wojciech Bladowski zgłosił przedstawicieli Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

Marcina Rybkę i Jacka Kratę na członków Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli.  

 

Punkt 29  

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Łukasz Goldman  Wniosek w sprawie: zmiany lokalizacji kamery służącej 

do transmitowania sesji Rady Miasta Zduńska Wola tak 

aby za każdym razem kiedy zabierany jest głos widoczna 

była twarz przemawiającego. Dotychczasowe 

usytuowanie kamery nie daje takiej możliwości. 

 



32 

 

Łukasz Goldman Wniosek w sprawie: udostępnienia radnym Rady Miasta 

Zduńska Wola całego nagrania audiowizualnego 

otwartej rozprawy administracyjnej wyznaczonej przez 

Prezydenta Miasta Zduńska Wola na 9 listopada 2023 r.  

w sprawie instalacji termicznego przekształcania 

odpadów komunalnych w Zduńskiej Woli. Wniosek 

podyktowany jest możliwością porównania nagrania  

ze sporządzonym protokołem. 

 

Łukasz Goldman  Interpelacja w sprawie: zastąpienia znaku drogowego 

„nakaz jazdy  prawo” (C-2) znakiem drogowym „zakaz 

skrętu w lewo” (B-21) na skrzyżowaniu dróg  

kpt. Władysława Jachowicza oraz Kościelnej dla 

jadących od strony ulicy kpt Władysława Jachowicza. 

Taka organizacja ruchu ułatwi komunikację  

w kierunkach Zachód-Wschód, w związku  

z planowanymi zmianami na Placu Wolności. 

 

Wojciech Bladowski  Interpelacja w sprawie: w związku z przypadającą  

w bieżącym roku 130 rocznicą urodzin patrona miasta 

św. Maksymiliana Kolbe na prośbę mieszkańców proszę 

o wydanie pocztówki okolicznościowej i magnesów  

z wizerunkiem świętego. 

 

Wojciech Bladowski  Interpelacja w sprawie: naprawy chodnika na ul. Długiej 

od strony Przemysłowej. Rozrastające się korzenie 

dużych drzew spowodowały zniekształcenie chodnika 

uniemożliwiając prawidłowe z niego korzystanie.  

Okoliczni mieszkańcy proszą o pilną naprawę  

w/w chodnika. 

 

Wojciech Bladowski  Interpelacja w sprawie: kiedy pojawi się w rejonie 

dworca PKP napis- tablica z napisem miasto urodzenia  

i chrztu św. Maksymiliana Kolbe- który funkcjonował 

tam ponad 30 lat. 

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł szewczyk zaproponował aby radny Wojciech Bladowski 

nie składał interpelacji w sprawie naprawy chodnika na ul. Długiej ponieważ jego przebudowa jest 

ujęta w ramach zadania, na które dołożone zostały środki na tej sesji.  

 

Piotr Pacelt  Wniosek w sprawie: jak najszybszego przewrócenia 

oświetlenia ulicznego na przebudowywanej  

ul. Szymanowskiego w Zduńskiej Woli. 

 

 Radny Jacek Krata zabrał głos na temat odcinka ul. Paprockiej, od ul. Zduńskiej wzdłuż 

Paprotni, po lewej stronie jest zbiornik Kępina, czy ten odcinek jest pieszo-rowerowy czy tylko 

pieszy.  

 

 Radny Piotr Pacelt przekazał, że na ten moment jest to odcinek pieszy, natomiast 

procedowana jest możliwość skomunikowania ruchu pieszego i rowerowego jednak po stronie 

Kępiny.  
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 Dalszy głos w tej sprawie zabrał radny Jacek Krata, który poprosił o postawienie znaku,  

że jest to ciąg rowerowy.  

 

 Radny Piotr Pacelt przekazał, że sprawa ta jest uregulowana przepisami prawa o ruchu 

drogowym.  

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz zabrał ponownie głos w sprawie przeprowadzania sesji  

w Karsznicach.  

 

 Głos w sprawie zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora oraz radna Agnieszka Jaśkiewicz.  

 

Punkt 30  

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zakończył obrady II sesji Rady Miasta                    

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 
 

 Przewodniczący Rady 

 

Tomasz Pohl 
 

Protokołowała: 

Joanna Książyk  


